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Opptak høsten 2020, oppdaterte tall 
 
Store kull på human ernæring, farmasi, medisin og særlig odontologi. Forklaringen er 
en høyere andel ja-svar enn før, programmene er ikke overbooket med overlegg.  
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Studiestart, statusrunde 

• Odontologi/tannpleie: mye uforutsigbarhet i antall 
studenter/pasienter/ansatte. Påvist smitte førte til nedstenging, heldigvis 
kortvarig. Veldig trykk fra studentene om at de ønsker mest mulig normale 
forhold, men må se an fra dag til dag. 

• Medisin: også smittetilfeller, ett kull var i karantene 10 dager. Kombinert 
digital og fysisk undervisning. Studentene savner kullidentiteten sin. Erfaring 
med oppstått smitte: tiltakene er gode (avstand i lokaler for eksempel), og 
lite spredning. Situajsonen skaper imidlertid stress blant studentene. 
Kommunen har vært bakpå med sporing, mange i karantene uten at det var 
nødvendig. 

• Klinisk ernæring: også en god blanding digital undervisning og fysisk 
oppmøte. Utfordringen er trafikk inn og ut av lokaler. Var mye usikkerhet 
rundt praksis, men ble raskt avklart med fakultetet. Studentene er i første 
uke praksis nå, mer rammet av busstreik enn korona pr i dag.  

• Helse og samfunn: Fornøyde med oppstarten. Undervisningen har vært i så 
små grupper at den har kunnet gjennomføres fysisk. Studentene bruker de 
nye lokalene på Alrek. Fin oppstart og motiverte studenter.  

• Farmasi: Slutter seg til helse og samfunns observasjoner, fornøyde med 
arealer på Alrek og med delvis fysisk, delvis digital undervisning. Noen 
utfordringer med matematisk institutt: de har gjort alt digitalt utenfor 
opprinnnelig timeplan, som fører til kollisjon med andre emner. Mange og 
kompliserte innpasingssøknader i år, har krevd mye tid.  

• Biomedisin: førsteårsstudentene har denne uken begynt på laboppgave som 
går over 8 uker. Vanskelig å overholde 1 metersregelen. Litt bedre på 
andreåret, de er mer selvdrevne.  
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RETHOS, statusrunde 

• IKO: fokuserer på tannpleie i første omgang. Har lagd en matrise for å se hva 
som mangler. Hadde programsensorevaluering som tok for seg RETHOS 



nøye, og har en plan. Odontologi må prøve å få gjort dette arbeidet parallelt 
med implementering av ny studieplan.  

• Medisin: Har identifisert de områdene som må styrkes, og har en plan. Blant 
annet i gang med en egen gruppe som ser på bruk av tolk i klinikk. Trenger å 
få på plass noe mer mtp digital kompetanse. Ledelse også et punkt som 
antakelig må styrkes. Ellers er det aller meste dekket. 

• Ernæring: har også en plan, men litt forsinket pga sykdom. Fått en ny stilling, 
venter på denne. Hovedutfordringen er utvidelse av praksis, særlig i 
kommune men også i sykehus. Er en liten yrkesgruppe, det gir utfordringer. 
Dette problemet har også UiT og UiO, vi har god dialog med begge.  

• Farmasi: sendte ut et excel-ark før sommeren, bedt alle emneansvarlige fylle 
ut (læringsutbyttebeskrivelser). Samkjører noe med ernæring og biomedisin.  
 

Sak 11/20 

 
Eksamen høsten 2020 
 
Eksamen er i utgangspunktet strengt regulert - vurderingsform og -skala inngår i 
emnebeskrivelsene. Dette kan ikke endres uten videre, spesielt ikke etter 
semesterstart. I den midlertidige koronaforskriften ved UiB er imidlertid endring av 
vurderingsform og -skala delegert til fakultetet. Dette er informert om via brev til, og 
dialog med, PU og studieledelse. Endring av vurderingsform kan foreslås av emnet 
eller programutvalget, deretter vurderer og eventuelt vedtar fakultetet. Noen 
søknader så langt i høst, noen innvilget og noen avslått. Fokus er at våren 2020 var 
unntaket – høsten 2020 kjører vi så normalt som mulig. Dettas hensyn til både 
nasjonale regler om størrelse på ansamlinger, og den lokale smittesituasjonen på 
fakultetet. 
 
Fakultetet anslår at risikoen for smitte ved skoleeksamen er lav, med utgangspunkt i 
det totale antallet smittetilfeller ved fakultetet så langt. SA legger mye arbeid i å 
tilrettelegge lokaler, skoleeksamen er vurdert som trygg. God avstand mellom 
studentene og merking av plasser. Saleksamener er SA sitt ansvar, mens f.eks OSKE 
må risikovurderes av fakultetet. MED12 er under avklaring. 
 
Det er sterke meninger om eksamensformer blant studentene, noen vil normalisere 
og andre vil ha alt digitalt. Egenmelding ved fravær gjelder også i høst, det vil si at 
man får gyldig fravær både ved sykdom, karantene og lette symptomer. Særlig 
usikkerhet knyttet til ny eksamen, og bekymring for nedflytting til lavere kull dersom 
man ikke får møtt til ny eksamen.  
 
Fakultetet vil følge opp med et dispensasjonsvedtak som kan forhindre at studenter 
rykker ned et kull på grunn av lette forkjølelsessymptomer ved ny eksamen.  
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Orienteringssaker: 
 

• Bruk av tolk i undervisning. PUM jobber med vedtakssak om å få dette inn i 
studieplanen. Invitasjon fra Esperanza videresendt til PUene i august.  

• 17TUPersonvern i digitale forelesninger U17T. Juridisk fakultet har fattet et vedtak 
(vedlagt) om at studenter skal ha kamera på ved synkron digital 
undervisning. Mulig SA også vil komme med retningslinjer ila kort tid.    

https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/1_rutine_-_personvern_ved_digital_undervisning_-_studenter.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/1_rutine_-_personvern_ved_digital_undervisning_-_studenter.pdf


• Utsatt innlevering master pga covid – retningslinjer fra SA (vedlagt). IKO har 
hatt spørreudersøkelse i vår der mange studenter selv påpekte at det ble 
dårligere læringsutbytte når man ikke hadde på kamera.  
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Eventuelt 
• Status for evaluering Medisin 2015. Det foreligger noen foreløpige planer for 

evaluering, lagt før korona. Vi tar dette som en påminnelse og følger opp 
videre. Medisinstudiet skal programevalueres i 2021.  
 

 
 
 
 


